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رییس شورای اسلامی شهر سردرود:

خواستار رسیدگی به برگشت سرانه آلایندگی و سلامت شهر سردرود گردید .

قویدل در قسمت دیگر سخنان خود با اشاره به اینکه سردرود علی رغم اینکه در سالیان گذشته یکی از باغ شهرهای

استان بشمار میرفت متاسفانه در محاصره آلایندگی های شدید پتروشیمی ، نیروگاه و کارخانجات کوچک و بزرگ واقع

در شهرک های صنعتی رجایی و ... قرار گردیده که این امر باعث شده فضای سبز سردرود رو به نابودی برود ، اما

متاسفانه علی رغم این امر تا امروز سرانه ی آلایندگی بحق مردم این شهر برگدانده نشده تا شهرداری نیز بتواند با این

سرانه نسبت به افزایش فضای سبز سطح شهر اقدام نماید 

به گزارش پایگاه خبری آیینه ی شهر و به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی و شهرداری سردرود، مهدی قویدل سردصحرا رییس شورای اسلامی شهر سردرود در جلسه ای که با

حضور دکتر پزشکیان و حجت الاسلام والمسلمین دکتر جلیلی امام جمعه ی شهر سردرود در محل اتاق جلسات شهرداری سردرود برگزار گردید ، با اشاره به اینکه سرانه درمانی شهر

سردرود طبق آمار دریافتی با احتساب جمعیت موجود و جمعیت شناور از شهرهای همجوار نزدیک چهل میلیارد ریال می باشد که متاسفانه صرفا در حدود ده میلیارد آن تخصیص

می باید که این امر موجبات نواقصات و کمبود های بهداشتی و درمانی شهر سردرود را فراهم نموده است .

قویدل در قسمت دیگر سخنان خود با اشاره به اینکه سردرود علی رغم اینکه در سالیان گذشته یکی از باغ شهرهای استان بشمار می رفت متاسفانه در محاصره آلایندگی های

شدید پتروشیمی ، نیروگاه و کارخانجات کوچک و بزرگ واقع در شهرک های صنعتی رجایی و ... قرار گردیده که این امر باعث شده فضای سبز سردرود رو به نابودی برود ، اما

متاسفانه علی رغم این امر تا امروز سرانه ی آلایندگی بحق مردم این شهر برگدانده نشده تا شهرداری نیز بتواند با این سرانه نسبت به افزایش فضای سبز سطح شهر اقدام نماید
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